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JEGYZŐKÖNYV

Készült Kunszentmárton Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2019. szeptember 19-én tartott soronkíviili ülésén.

Helyszín: Városháza Tanácskozóterme

Jelen vannak: Wenner-Várkonyi Attila polgármester,
Fazekas János alpolgármester
Dr. Fazekas Margit,
Gácsiné Bozsik Magdolna,
Imrei István,
Jauernik István,
Dr. Szabó Péter — képviseió’k.

Dr. Hoffmann Zsolt — jegyző,
Dr. Péter Zsuzsanna — aljegyző,

Doháné Szabó Julianna, Füzesiné Németh Margit, Szabó János — osztályvezetők,

Távolmaradását bejelentette: Sárközi Gyo gy,
Szabó Zoltán — képviselők.

Wenner-Várkonyi Attila polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülés
határozatképes, mert a megválasztott 9 képviselő közül 7 fő jelen van, megnyitja azt. Olyan
előterjesztésekről kell dönteni amik nem várhatnak a soros ülésig.

Wenner- Várkon vi Attila polgármester javaslatot tesz a meghívó alapján a tárgyalandó napirendre.

A Képviselő-testület egyhangúlag — 7 igen szavazattal — a következő határozatot hozza:

252/2019.(IX.19.) határozat
a Képviselő-testület 2019. szeptember 19-i rendkívüli ülése napirendjének jóváhagyásáról

Kunszentmárton Város Önkormányzati Képviselő-testülete a 2019. szeptember 19-i rendkívüli ülésének
napirendi pontjait és azok sorrendjét az alábbiak szerint hagyja jóvá:

Napirend:

1.! Előterjesztés a 2019/2020-as tanévre kiírt középiskolások tanulmányi ösztöridíjának elbírálásáról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila polgármester

2./ Előterjesztés a 20t9/2020-as tanév I. félévére kiírt felsőfokú oktatási intézmények hallgatóinak
tanulmányi ösztöridíjának elbírálásáról

Előadó: Wenner-Várkonyi Attila polgármester
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3.! Előterjesztés Kunszentmártori kerékpárút építési beruházásához kapcsolódó pótmunkáról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila polgármester

4.1 Előterjesztés Szent Anna Katolikus Óvoda, Napsugár Óvoda épületénél jelentkezett csőtörés javítási
munkáinak megtérítéséről

Előadó: Wenner-Várkonyi Attila polgármester

5.! Egyéb kérdések

Erről értesül: - Képviselő-testület tagjai
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző

Az 1. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik lstvu,i elmondja, hogy az Oktatási, Sport és Közművelődési Bizottság megtárgyalta az
előterjesztést és egyhangúlag javasolja annak elfogadását.

A Képviselő-testület egyhangúlag — 7 igen szavazattal — a következő határozatot hozza:

253/2019.(IX.19.) határozat
A 2019/2020-es tanévre kiírt középiskolások tanulmányi ösztöndíjának elbírálásáról

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az „EFOP- 1.5.3-16-2017-00074 Humán
szolgáltatások fejlesztése a Kunszentmártoni Járásban című pályázat keretében az Európai Unió
támogatásával, az Európai Szociális Alap társfinanszírozásával, a 2019/2020. évre kiírt Középiskolai
Tanulmányi Ösztöndíjra benyújtott pályázatokat az alábbiak szerint bírálja el.

Pályázat nyertesei

Sorszám NÉV CÍM KÖZÉPISKOLA ÉVFOLYAMIÁtIag ÖSSZEG

1. H., Sörház u. 10. évfo
20.000.-/hó

Révész Máté 15. Mezötúri Református Kollégium, Gimnázium lyam 5,00

2. Lakatos Ibolya H., Dózsa Karcagi SZC Kunszentmártoni Gimnáziuma, Szak- 11. évfo
20.000,-Ihó

Csilla Gy. u. 1. gimnáziuma és Szakközépisk. lyam 5,00

3. H., Hegyfoky Hajnóczi József Gimnázium, Humán Szakgimnázi- 12. évfo
20.000,-/hó

Langer Mónika K. u. 40. um és Kollégium lyam 5,00

4. H., Petöfi u. Kecskeméti Piarista Gimnázium Kollégium, Általá- 10. évfo
20.000.-/hó

Lengyel Laura 28. nos Iskola és Óvoda lyam 5,00

5. H., Mátyás
Tóth Armand Ke- király u. 11. évfo- 20.000,-/hó
vin 32/a. Vajda Péter Evangélikus Gimnázium lyam 5,00

6. H., Dankó P. 12. évfo
20.000.-/hó

Bódi Barbara u. 5. Horváth Mihály Gimnázium Szentes lyam 4,84

7. H., Könyves Karcagi SZC Kunszentmártoni Gimnáziuma, Szak- 12. évfo 20.000,-/hó
Demjén Dorina k. u. 14. gimnáziuma és Szakközépisk. lyam 4,71

8. H., Széche
nyi ltp. Hódmezővásárhelyi SZC Pollák Antal Szakgimná- 12. évfo- 20.000,-/hó

Tóth Csaba X/2/7. zium Szentes lyam 4,71
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9. Szabados Kinga H., Radnáti Karcagi SZC Kunszentmártoni Gimnáziuma, Szak- 13. évfo
20.000,-/hóJúlia M. u. 50. gimnáziuma és Szakközépisk. lyam 4,69

10. H., Veress J. Karcagi SZC Kunszentmártoni Gimnáziuma, Szak- 10. évfo
20.000,-/hóSzente Sándor u. 24. gimnáziuma és Szakközépisk. Iyam 4,60

Kovács Andrea H., Köttön Gregus Máté Mezőgazdasági Szakgimnáziuma és 11. évfo
20.000,-/hó

Petra tanya 260. Szakközépiskola lyam 4,60

12, H., Köttön u. 10. évfo
20.000.-IhóNálhi Janka 11. Horváth Mihály Gimnázium Szentes lyam 4,57

13. H., Babits M. 12. évfo
20.000,-/hóKovács Anita u. 1. Horváth Mihály Gimnázium Szentes lyam 4,53

14. H., Szent
Imre h. u. Karcagi SZC Kunszentmártoni Gimnáziuma, Szak- 11. évfo- 20.000,-/hó

Szabó Eszter 32. gimnáziuma és Szakközépisk. lyam 4,52

15. Szaszkó Barbara H., Kossuth 11. évfo
20.000,-/hóSzilvia L. u. 4.3/7. Varga Katalin Gimnázium lyam 4,50

16. Laczkovich Bence H., Haladás Békéscsabai SZC Vásárhelyi Pál Szakgimnázium és 13. évfo
20.000,-/hóMárk u. 8. Kollégiuma lyam 4,46

17. H.,Széchenyi 10. évfo
20.000,-/hóBalogh Lili Anna ltp. Z/1. Szolnoki Széchenyi István Gimnázium lyam 4,46

18. Kovács Alexandra H., Demeter 10. évfo
20.000,-/hóLili u. 12. Kecskeméti katona József Gimnázium Iyam 4,46

19. H., Kisfaludy Karcagi SZC Kunszentmártoni Gimnáziuma, Szak- 11. évfo
20.000,-/hóSipos Zoltán u. 3. gimnáziuma és Szakközépisk. lyam 4,44

20. H., Újvilág u. 10. évfo
20.000,-/hóHabranyi Ágnes 14. Szolnoki Széchenyi István Gimnázium Iyam 4,38

21. H., Ady E. u. Karcagi SZC Kunszentmártoni Gimnáziuma, Szak- 11. évfo
20.000,-/hóMolnár Nikolett 19. gimnáziuma és Szakközépisk. Iyam 4,30

22. Pollák Antal Szakgimnáziuma és Szakközépiskolá- 10. évfo
20.000,-/hóCsányi Réka H., Első u. 8. ja lyam 4,30

23. H., Könyves Karcagi SZC Kunszentmártoni Gimnáziuma, Szak- 13. évfo
20.000,-/hóKökény Kitti K. u. 31. gimnáziuma és Szakközépisk. lyam 4,30

24. Dézsi Bianka Vik- H., Hunyadi Bársony István Mezőgazdasági Szakgimnázium és 12. évfo
20.000.-/hó

tória u. 35. Szakközépiskola és Kollégium Csongrád Iyam 4,30

25. Csontos Gábor H., Csongrá- HSZC Boros Sámuel Szakgimnáziuma és Szakkö- 12. évfo-
20.000,Ihó

Gergö di u. 62. zépiskolája Iyam 4,28

26. H., Madách 10. évfo
20.000,-/hóApatóczky Ákos u. 6. Horváth Mihály Gimnázium Szentes Iyam 4,21.

27. H., Madách Karcagi SZC Kunszentmártoni Gimnáziuma, Szak- 12. évfo
20.000,-/hóApatóczky Kata u. 6. gimnáziuma és Szakközépisk. Iyam 4,20

28. H., Bercsényi 12. évfo
20.000,-/hóÁrvai Henriett u. 41. Vajda Péter Evangélikus Gimnázium lyam 4,18

29. H., Juhász
Biró Richárd Gy. u. 24. Piarista Gimnázium, Kollégium, Általános Iskola 11. évfo- 20.000,-/hó
György fsz. 1. és Óvoda Kecskemét Iyam 4,13

30. H., Kisfaludy Kenderesi Mezőgazdasági Szakgimnázium, Szak- 11. évfo
20 .000,-fhó

Tóth János Gergö u. 22. középiskola Iyam 4,07

31. H., Hunyadi Kecskeméti SZC Kandó Kálmán Szakgimnáziuma 12. évfo
20.000,-/hóKardos Máté u. 18. és Szakközépiskolája Iyam 4,06

32. H., Aradi u. Karcagi SZC Kunszentmártoni Gimnáziuma, Szak- 11. évfo
20.000,-/hóLovas Márk János 5. gimnáziuma és Szakközépisk. lyam 4,05
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33 H., Bihari u. Gyulai SzC Székely Mihály Szakképző Iskolája és 11. évfo
Nédó Ivett 1.3. Kollégiuma lyam 4,00

20.000,-Ihó

34. H., Széche
nyi ltp. Karcagi SZC Kunszentmártoni Gimnáziuma, Szak- 11. évfo- 20.000,-/hó

Pap Attila 0/17. gimnáziuma és Szakközépisk. lyam 4,00

35 H., Kossuth Gyulai SzC Székely Mihály Szakképző Iskolája és 10. évfo
20.000,-/lió

Korponai Karina L. u. 4.3/8. Kollégiuma lyam 4,00

36. 11. évfo
O.OOO,-/hóUgrai Dániel H., Tanya 5. Vajda Péter Evangélikus Gimnázium lyam 4,00

37 H., Csokonai Diana Vadász Felnőttképző Szakképző és Kollégi
20.000,-Ihó

Lászlóffy Dániel u. 8/a. um 3. évfolyam 4,00

38. H., Batthyá- Gyulai SzC Székely Mihály Szakképző Iskolája és 12. évfo
Gyovai Bettina ny I. u. 7. Kollégiuma lyam 3,94 —

39. Kecskeméti SZV Széchenyi István Idegenforgalmi,
H., Széche- Vendéglátóipari Szakgimnáziuma és Szakközépis- 10. évfo- 20.000,-/hó

Kiss Petra nyi ltp. P13. kolája lyam 3,93

40. H., Vécsey K. Békéscsabai SZC Szent-Györgyi Albert Szakgimná- 10. évfo
O.OOO,-/hóFarsang Réka u. 14. ziuma és Kollégiuma lyam 3,92 —

41. Kardos Martin Jó- H., Bémer L. 11. évfo
70.000,-/hózsef u. 7. Horváth Mihály Gimnázium Szentes lyam 3,92 —

42. H., Bethlen 10. évfo
20.000,-/hó

Liszkai Nikolett G. u. 28. Horváth Mihály Gimnázium Szentes lyam 3,92 —

43. H., Ady E. u. Karcagi SZC Kunszentmártoni Gimnáziuma, Szak- 10. évfo
O.OOO,-/hóPatkó Roland 6. gimnáziuma és Szakközépisk. lyam 3,92 —

44. H., Attila u. HSZC Boros Sámuel Szakgimnáziuma és Szakkö- 10. évfo
O.OOO,-/hóMucsi Richárd 20. zépiskolája lyam 3,92

45. H., Hegyfoky 12. évfo
20.000,-/hó

Gulyás Szilveszter K. u. 19. Vajda Péter Evangélikus Gimnázium lyam 3,90

46. H., Széche
nyi ltp. Gyulai SzC Székely Mihály Szakképző Iskolája és 12. évfo- 20.000,-/hó

Rabb Viktória H/3/13. Kollégiuma lyam 3,88

47 H., Vécsey K. Katedra Gimnázium Informatikai és Művészeti 12. évfo-
O.OOO,-/hó

Farsang Emese u. 14. Szakgimnázium lyam 3,86

48. H., Juhász 11. évfo
20.000,-/hóBalázs Adrienn Gy. u. 18 Szolnoki Vásárhelyi Pál Szakképzési Centrum lyam 3,86

49. H., Munká- 11. évfo
O.OOO,-/hóKiss Anna csy Út 26. Vajda Péter Evangélikus Gimnázium lyam 3,85 —

50. H., Érpart u. Hajnóczi József Gimnázium, Humán Szakgimnázi- 10. évfo
)O.000,-/hóSzabó Dániel 30 um és Kollégium lyam 3,84

51. H., Irányi u. Galamb József Mezőgazd. Szakgimnázium és 10. évfo-
O.OOO,-/hó

Fodor Bence 3. Szakközépiskola Makó lyam 3,84 —

A Képviselő-testület az 51. helyen nyertes pályázó ösztöndíjának 2019. évre eső összegét, azaz 80.000.-
Ft-ot az Önkormányzat 2019. évi költségvetése általános tartalék terhére biztosítja a 2020. évre eső
ösztöndíjat, azaz 160.000.-Ft-ot a 2020. évi költségvetésében biztosítja.

-5-



Elutasításra kerülő pályázatok

SORSZÁM NÉV LAKCÍM INTÉZMÉNY ÉVFOLYAM ÁTLAG

Tanulmányi
átlagnak

H., Damja- Karcagi SZC Kunszentmártoni Gimnáziuma, 11.. évfo- megfelelő, de
Dániel László nich J. u. 1. Szakgimnáziuma és Szakközépisk. lyam 3,83 létszám feletti

Tanulmányi

.
. átlagnak

H., Szentesi Kecskeméti Kodály Zoltán Enek-zenei Alt. Iskola 13. éVfo- megfelelő, de
Csató Márton u. ii/a. Gimnázium lyam 3,83 létszám feletti

Tanulmányi
átlagnak

H., Kossuth 12. évfo- megfelelő, de
Lázi Letícia L. u. 28/C. Vajda Péter Evangélikus Gimnázium lyam 3,81 létszám feletti

Tanulmányi
átlagnak

H., Vásár Út Karcagi SZC Kuriszentmártoni Gimnáziuma, 12. évfo- megfelelő, de
Görcsi Adrienn 1. Szakgimnáziuma és Szakközépisk. lyam 3,78 létszám feletti

Tanulmányi
átlagnak

H., Vasvári Hódmezövásárhelyi SZC Pollák Antal Szakgimná- 12. évfo- megfelelő, de
Gulyás Bálint P. u. 24,. zium Szentes lyam 3,78 létszám feletti

Tanulmányi
átlagnak

H., Deák F. Pollák Antal Szakgimnáziuma és Szakközépisko- 12. évfo- megfelelő, de
Kasza Tímea u.13. lája lyam 3,71 létszám feletti

nem felelt
meg a

Laczkovich H., Haladás KSZC Kandó Kálmán Szakgimnáziuma és Szakkö- 12. évfo- pályázati
Kristóf u. 8. zépiskolája lyam 3,71 kiírásnak

nem felelt
meg a

H., Türr I. u. Hódmezövásárhelyi SZC Pollák Antal Szakgimná- 12. évfo- pályázati
Onodi Márk 2. zium Szentes lyam 3,69 kiírásnak
Baráth Nándor H., Széche- Karcagi SZC Kunszentmártoni Gimnáziuma, 11. évfo- 3,66 nem felelt

nyi ltp. P12. Szakgimnáziuma és Szakközépisk. lyam meg a
pályázati
kiírásnak

nem felelt
meg a

Szabó Berna- H., Kerüle- 11. évfo- pályázati
dett tiház u. 9. Vajda Péter Evangélikus Gimnázium lyam 3,64 kiírásnak

Tanulmányi
átlagnak meg

H., Madách HSZC Boros Sámuel Szakgimnáziuma és Szakkö- 11. évfo- felelő, de lét-
Nagy Zoltán u. 8. zépiskolája yam 3,62 szám feletti

Tanulmányi
átlagnak meg

H., Hunyadi Gyulai SzC Székely Mihály Szakképző Iskolája és 13. évfo- felelő, de lét
Vincze Ildikó u. 47. Kollégiuma Iyam 3,61 szám feletti

Tanulmányi
átlagnak meg

Sári Doroti H., Bozsik 11. évfo- felelő, de lét
Hanna K. u. 23. Horváth Mihály Gimnázium Szentes lyam 3,57 szám feletti
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Tanulmányi
átlagnak meg

H., Hunyadi Hajnóczi József Gimnázium, Humán Szakgimná- 11. évfo- felelő, de lét
Kuna Mihály u. 12. zium és Kollégium lyam 3,53 szám feletti

Tanulmányi
H., Szent átlagnak meg-
István ki- Gyulai SzC Székely Mihály Szakképző Iskolája és 12. évfo- felelő, de lét-

Varga Angéla rály u. 17. Kollégiuma lyam 3,50 szám feletti

nem felelt
László Vivien H., Esze t. Gyulai SzC Székely Mihály Szakképző Iskolája és 13. évfo- meg a pályá
Gabriella u. 14. Kollégiuma lyam 3,30 zati kiírásnak

Erről értesül: Képviselő-testület
KKÖH Szervezési, Igazgatási és Humánpolitikai Osztály
Pályázók

A 2. napirendi pont táryalása:

Jauernik István elmondja, hogy az Oktatási, Sport és Közbiztonsági Bizottság egyhangúlag javasolja az
előterjesztés elfogadását. Ezentúl önálló határozati javaslatot terjesztenek elő, melynek a lényege, hogy
kerüljön a ki nem osztott két helyre új pályázat kiírásra, amely az előzővel lényegében megegyezik
annyi eltéréssel, hogy a beadási határidő szeptember 30. és a beadandó pályázóknak legalább a 3,75-os
eredményt el kell érni. A legjobb két eredményt elérő fogja megnyerni a pályázatot. Ha valaki lemaradt,
nem adta be, akkor most beadhatja.

VVenner-Várkonvi Attila szavazásra kéri ci Képviselő-testület tagjait a 23 nyertes pályázat
elfogadásáról.

A Képviselő-testület egyhangúlag — 7 igen szavazattal — a következő határozatot hozza:

254/2019.(IX.19.) határozat
A 201912020-as tanév I. félévére kiírt felsőfokú oktatási intézmények hallgatóinak tanulmányi
ösztöndíjának elbírálásáról

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az „EFOP- 1.5.3-16-2017-00074 Humán
szolgáltatások fejlesztése a Kunszentmártoni Járásban című pályázat keretében az Európai Unió
támogatásával, az Európai Szociális Alap társfinanszírozásával a 2019/2020. tanév I. félévére kiírt
Felsőfokú Oktatási Intézmények Hallgatóinak Tanulmányi Ösztöndíjra benyújtott pályázatokat és az
alábbiak alapján bírálja el.

Pályázat nyertesei

Ssz. OKTATÁSI ÖSSZEG
NÉV LAKHELY INTÉZMÉNY ÉVFOLYAM ÁTLAG

H., Szent Imre h. u. Budapest Corvinus 30.000
Szabó Gyöngyi 32. Számvitel Msc 1. évfolyam 5,00

SZTE 30.000

Kiss Kata Diána H., Nádor u. 15. Zeneművészeti Kar 5. évfolyam 5,00

László Anikó H., Eötvös u. 24. ELTE BTK. 6. évfolyam 4,92 30.000
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BGE 30.000
Ato me nergeti ka

Szőllősi Nóra Ágnes H., Tóth István u. 8. mérnök Msc. 4. évfolyam 4,87
H., Kölcsey u. 4- SZTE Általános 30.000

Makai Anikó 6.1/6. Orvosi Kar 5. évfolyam 4,83
SZTE Angol nyelv és 30.000

Csomán Sándor János H., Bethlen G. u. 35. Kultúra 5. évfolyam 4,80
Károli Gáspár Ref. 30.000

Kardos Gabriella H., Attila u. 22/a. Egyetem 2. évfolyam 4,70
ELTE Angol nyelv és 30.000

Habranyi Gabriella H., Ady E. u. 14. Kultúra tanára 5. évfolyam 4,61
BGE 30.000

Harangozó Katalin Gépészmérnöki kar
Anna h., Alkotmány u. 37. Msc 2. évfolyam 4,57

H., Széchenyi ltp. SZTE Élelmiszer 30.000
Sineger Tamás A/2. Mérnöki BSC 4. évfolyam 4,54

Budapesti Corvinus 30.000
Paulovics Péter H., Bémer L. u. 21. Egyetem 2. évfolyam 4,53

Széchenyi István 30.000
H., Izabella királyné Egyetem

Szűrös Zsolt u. 19. Építészmérnöki kar 2. évfolyam 4,40

Gál Ferenc Főiskola 30.000
Göblyös Hajnalka Réka H., Béla Király u. 9. Pedagógiai kar 3. évfolyam 4,31

Erdösi Martin Zsolt H., Irányi u. 33. SZTE BTK 2. évfolyam 4,29 30.000

H., Bethlen G. u. 30.000
Kiss Kata 19/a. SZTE GTK. 2. évfolyam 4,27

H., Nagy Lajos király SZTE Biológia, 30.000
Bartusz Péter u. 2. kémia 4. évfolyam 4,26

H., Szent Imre h. u. Szent István 30.000
Varga András 41. Egyetem Szarvas 3. évfolyam 4,25
Szabó Sándor H., Kolozsvári u. 20. SZTE BTK. 2. évfolyam 4,19 30.000

Sapientia Szerzetesi 30.000
Hittudományi

Kiss Zsolt Tamás H., Attila u. 19. Föiskola 3. évfolyam 4,19

H., Széchenyi ltp. SZTE Bartók Béla 30.000

Dézsi Luca Anna Uh. 4/16. Művészeti Kar 2. évfolyam 4,10
SZTE Fizika- 30.000

Jernei Katalin H., Zrínyi u. 6. matematika 4. évfolyam 4,10
Pannon Egyetem 30.000

Öze Csilla H., Radnóti u. 11. Anyagmérnöki Kar 4. évfolyam 4,09
ELTE Állam- és 30.000

Biró Gábor H., lrányi u. 16. Jogtudományi Kar 5. évfolyam 4,03

Erről értesül: Képviselő-testület
KKÖH Szervezési, Igazgatási és Humánpolitikai Osztály
Pályázók

Wenner-Várkonyi Attila szavazásra kéri a Képviselő-testület tagjait az új pályázati kiírás elfogadásáról
a kétf’nnrnaradó helyre.

-8-



A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal a következő határozatot hozza:

255/2019.(IX.19.) határozat
pályázati kiírás módosítására a felsőfokú oktatási intézmények hallgatóinak tanulmányi
ösztöndíj ára

1.) Kunszentmárton Város Önkormányzati Képviselő-testülete a melléklet szerinti pályázati kiírással
meghosszabbítja a felsőfokú oktatási intézmények hallgatóinak tanulmányi ösztöndíjára kiírt
pályázatot.

2.) Megbízza a Kunszentmártoni Közös Önkormányzati Hivatal Szervezési, Igazgatási és
Humánpolitikai Osztályát a módosított pályázat meghirdetésével és bonyolításával.
Határidő: 2019. szeptember 30.
Felelős: Füzesiné Németh Margit Zsuzsanna osztályvezető

Erről értesül: Képviselő-testület
KKÖH Szervezési, Igazgatási és Humánpolitikai Osztály

A 3. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik István elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság megtárgyalta az előterjesztést 2 igen
és 1 szavazattal javasolja az elfogadását a testületnek.

A Képviselő-testület egyhangúlag — 7 igen szavazattal — a következő határozatot hozza:

256/2019.(IX.19.) határozat
Kunszentmárton kerékpárút építési beruházásához kapcsolódó pótmunkáról

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a „Fenntartható
közlekedésfejlesztés Kunszentmártonban” projekt keretében az E-D irányú kerékpárút építési
beruházásához kapcsolódó tervmódosítás miatti pótrnunka díját, bruttó 5.298.148.- Ft-ot az
önkormányzat 2019. évi költségvetése felhalmozási céltartaléka terhére biztosítja.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az Czető Építőipari, Kereskedelmi és
Szolgáltató Kft.-vel kötött vállalkozási szerződés módosításának aláírására.

Felelős: Wenner-Várkonyi Attila polgármester
Határidő: azonnal

Erről értesül: - Képviselő-testület
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztálya
- KKÖH Számviteli Osztálya
- KKÖH Műszaki és Pályázatkezelő Osztály
- Debköz Közbeszerzés Kft.
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A 4. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik István elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság megtárgyalta az előterjesztést, a
határozati javaslatot egyhangúlag javasolja elfogadásra. Onálló határozati javaslatot is teijesztenek elő,
melynek lényege, hogy a biztosítás elmaradásából eredő kár megtérítése érdekében a szükséges
intézkedést a Hivatal tegye meg, felelős jegyző úr, határidő 2019. december 20..

Wemzer-Várkonvi Attila szavazásra kéri a Képviseló’-testiilet tagjait az első határozati javaslat
elfgadásáró!.

A Képviselő-testület egyhangúlag — 7 igen szavazattal — a következő határozatot hozza:

257/2019.(IX. 19.) határozat
Szent Anna Katolikus Ovoda, Napsugár Ovoda épületénél jelentkezett csőtörés javítási
munkáinak megtérítéséről

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a tulajdonában lévő,
Szent Anna Katolikus Ovoda által használt Napsugár Ovoda (5440 Kunszentmárton, Széchenyi ltp. 2.)
ivóvíz hálózatban keletkezett csőtörés helyreállítási költségeit a Szent Anna Katolikus Ovoda (5440
Kunszentrnárton, Csongrádi u. 18.) részére számla ellenében rnegtéríti.

A helyreállítás költsége: 1.000.000,- Ft + ÁFA, amelynek fedezete az önkormányzat 2019. évi általános
tartaléka.

A Képviselő-testület a helyreállítási költségviselésre vonatkozó megkötött szerződést jóváhagyja.

Erről értesül: - képviselő-testületi tagok
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH Műszaki és Pályázatkezelő Osztály
- KKOH Számviteli Osztály

Wenner-Várkonyi Attila szavazásra kéri ci Képviselő-testiilet tagjait a PGB határozati javaslatának
elfgadásár6l.

A Képviselő-testület egyhangúlag — 7 igen szavazattal — a következő határozatot hozza:

258/2019.(IX.19.) határozat
Szent Anna Katolikus Ovoda, Napsugár Ovoda épületénél jelentkezett csőtörésnél biztosítás
elmaradásából eredő kár megtérítéséről

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a Kunszentmártoni Közös
Onkormányzati Hivatalt, hogy a Szent Anna Katolikus Ovoda által használt Napsugár Ovoda (5440
Kunszentmárton, Széchenyi ltp. 2.) ivóvíz hálózatban keletkezett csőtöréssel kapcsolatosan a biztosítás
elmaradásából eredő kár megtérítése érdekében tegye meg a szükséges intézkedéseket.
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Felelős: Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
Határidő: 2019. december 20.

Erről értesül: - képviselő-testületi tagok
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKŐH Műszaki és Pályázatkezelő Osztály
- KKÖH Számviteli Osztály

Az 5. napirendi pont tárgyalása:

Wenner-Várkonvi Attila tájékoztatja a testületet a kerékpárúttal kapcsolatban. Szabályosan megtervezték
a kerékpárút átvezetését a régi 44-en és az Ipari Parkhoz való csatlakozását, ott egy kis árkot 300-as
áteresszel terveztek. A Duna-Aszfalt-os beruházással kapcsolatos tervező nem volt körültekintő, mert
nem nézte meg, hogy az ő csatornázási nyomvonaluk tervezési murikálatai érintenek-e más beruházást.
Az önkormányzat tervei hamarabb kész voltak, meg tudnák valósítani. Viszont azt vették észre, miután

senki nem tájékoztatta az önkormányzatot, hogy hatalmas árkot húztak az M44 jobb oldalára 1000-es

áteresszel. Arról elkezdtek tárgyalni, hogy ez az önkormányzat terveit akadályozza, mert terv szerint

nem tudják megcsinálni, ha módosítást tesznek akkor a kerékpárutat nem tudják befejezni. Megígérték,

hogy a Duna-Aszfalt-tól kapnak 1000-es átereszt, viszont eleve visszautasították abban a

vonatkozásban, hogy a kerékpárút átvezetésének egyéb költségeit állják. Személyes egyeztetést kell

végezni hétfőn. Erről majd beszámol a testületnek. A Duna-Aszfalt mereven elhatárolódik ettől.

Jauernik István elmondja, hogy van ott más probléma is. A Csenged megközelítése kerékpárral olyan
probléma, ami a tervmódosítás után, amikor a lejáró elmaradt, akkor felszínre került, hogy hogyan lehet
megközelíteni a Csengedet kerékpárral úgy, hogy biztonságos legyen. Ez ügyben múlt év januárban volt
egy egyeztetés a Hivatalban. A NIE Zrt. vezetésével volt ez. Nem biztos, hogy a Duna-Aszfalt-tal kell
egyeztetni, hanem lehet, hogy a NIF Zrt.-vel, mert ő a beruházó. Hogy ő kivel csináltatja meg, meg
hogyan, az legyen az ő dolga. Azt javasolja, hogy a NIF Zrt.-vel egyeztessenek. Erről az emlékeztető
rendben van, akkor a NIF Zrt.-től felvételre került egy olyan ígéret, hogy megtesznek mindent annak
érdekében, hogy a kerítés mellett el lehessen menni a gátig, ahol a gát mellett van egy átjáró a híd alatt
és úgy a Csengedi övezetet meg lehet közelíteni. Nem biztos, hogy ez a legjobb megoldás most már,
hogy kialakult ez a nagy árok is, meg a kerékpárút is. Ossze merné kötni ezt a kettőt. Az érthető, hogy a
Duna-Aszfalt nem akar pluszba csinálni semmit, de a NIF Zrt. oldja meg amit meg kell csinálni.

Wenner- Várkonyi Attila elmondja, hogy Szecsei úr volt itt, megvan az elérhetősége, fel fogja hívni
telefonon. Egyébként közmű kiváltás is kell, úgy csinálták meg az árkot, hogy a szennyvízcsövet lehet
látni.

Dr. Fazekas Margit elmondja, hogy a felsőoktatási pályázat kapcsán van egy olyan névsoruk amiből
látszik, hogy kunszentmártoni diákok hova járnak és milyen tanulmányi eredményük van. Fontosnak
tartotta mindig azt, hogy megpróbálnák őket Kunszentmártonhoz kötni, hogyha elvégzik a főiskolát,
egyetemet a fiatalok és próbálnak munkát keresni. Ebben valahogyan az önkormányzatnak partnernek
kellene lennie. Esetlegesen tanulmányi szerződéseket lehetne kötni aki ilyent szeretne, Vagy legalább
megkeresni őket, hogy van-e elképzelésük, hogy Kunszentmártonba visszajönnének. Szükségük van a
fiatalokra, szakképzett fiatalokra. Hibát követnek el szerinte ha nem keresik meg őket, hogy hogyan
képzelik el a jövőt Kunszentrnártonban, és ha esetleg itt szeretnének elhelyezkedni, akkor mit tudnának
Segíteni.
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Wenner-Várkonyi Attila elmondja, hogy hozna majd jövőhéten egy olyan előteijesztést amiben az
Idősek Klubjára Újra pályáznának. Vannak még fel nem használt eu-s pénzek. Az eredeti
tervdokumentációval egy kis előkészítéssel, aminek van kis költsége, be tudják adni a pályázatot, ha
akaiják. Ennek nagyon rövid a határideje. Első lépcső, hogy az előkészítő feladatokra keretösszegre
hozna be javaslatot.

Dr. Péter Zsuzsaima elmondja, hogy új megvalósíthatósági tanulmánytervet kell készíteni. A terveket
valószínűleg ha nyer a pályázat el tudják számolni. Régiek a tervek szükséges a felülvizsgálat, hogy
valós pályázati költséggel nyújtsák be a pályázatot. Nem tudja pontosan, de az akkori tervek 90 millió
körül voltak, a mostani kiírás szerint a támogatás maximális összege 150 millió Ft lehet.

Wenner-Várkonvi Attila elmondja, hogy ez most egy rövid tájékoztató volt, majd megtárgyalják.

Jauernik Isti’án kérdése, hogy mit akarnak ott működtetni, mit akarnak ott csinálni?

Weimer-Várkonvi Attila elmondja, hogy az új intézményvezető nagyon szépen kezdi „gatyáha rázni” az
intézményt. A dolgozók, munkatársak nagyon lelkesek, egyrészt hogy újból az idősek nappali ellátására
sokkal többen jeleritkezzenek, ami a költségeket csökkenti, másrészt közép-hosszútávú elképzelésbe ne
felejtsék el a jelzőrendszert. Hogyha ezt a típusú idősek klubját valahogy át tudják alakítani,
intézményre, épületre gondol és dolgozói létszámra, akkor át tudnák alakítani egy jelzőrendszeres
központtá. Ebben lát rációt. Testületnek lesz lehetősége dönteni ebben.

Prekup János belép űz Ülésterembe.

Prekup János elmondja, hogy 5 1 éve él itt, több mint 40 éves munkaviszonyát pedagógus pályán töltötte
el. Azért jött el, hogy a maga és lakótársai nevében feltegyen néhány kérdést.
Kérdése, hogy mit tettek azért, hogy a Szent István és Szent Imre herceg úti lakók életköriilményét
megkönnyítsék?
Elmondja azt, hogy mi az amit nagyon sérelmeznek és nagyon fáj nekik.
A tervekben az szerepel, hogy a 44-es úttal párhuzamosan elkészül az elkeriilő út is. Elkezdődtek a
munkálatok és erről semmi hír, hogy valami is történjen. Ugy lett volna ésszerű ha ez az elkerülő a 44-
essel párhuzamosan elkészül. Ez nem történt meg.
Ma az amit hiányolnak? Az átmenő forgalom nagyon erős. A lámpánál összetorlódnak a kamionok.
Hiányzik az útkereszteződésnél egy körforgalom. A lámpa csak 10 mp-ig működik zöld jelzéssel. A
házak állagát rontják az autók.
A lápához közel több vállalkozó kapott engedélyt arra, hogy üzemeltesse a vállalkozását. Nagyon sok
jármű megáll az Út mellett. Ez rontja a forgalmat is, a lakoknak a helyzetét is ugyanis elállják a lakók
kocsibejáróját is, mert nincs hely. At keltett volna gondolni, amikor kiadták az engedélyt. Amikor
szólnak a sofőröknek, hogy ne álljanak az autóbejáróra, akkor csúnyán beszólnak nekik, sőt még meg is
fenyegetik őket, a vállalkozók is. Semmi rendőri intézkedés, semmi intézkedés nem történt ez ügyben,
hogy javuljon.
Az is érdekes, hogy milyen vélemények voltak amikor ezeket felvetették. Volt, hogy azt mondták, hogy
nem is olyan nagy az átmenő forgalom. Meg szerencse, hogy ilyen nagy a forgalom, mert nem
zsáktelepülés Kunszentmárton. Ilyen vélemény is volt többek között.
Nagyon sérelmezik azt is, hogy a házak állapota romlik. Azt is javasolták, hogy álljon össze egy
bizottság és pereljék az államot. A talajrezgés előidézi a házak állagának romlását.
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Felteszi a kérdést, mert kíváncsi, hogy a testületi tagok ennek mennyire érzik a súlyát? Érzik-e ennek a
felelősséget, hogy ennek érdekébe tettek-e valamilyen pozitív dolgot, hogy ez a helyzet javuljon?

Wenner-Várkonvi Attila elmondja, hogy amíg a beruházás megkezdődött hivatalosan nem értesítette
őket senki, hogy a tervek megváltoztak, tehát, hogy az elkerülő és az M44-hez való csatlakozása
egyenlőre nem kerül megépítésre. Megdöbbenve tapasztalták. Hála istennek dokumentálják, hogy azóta
számtalan helyre, számtalan formában, számtalan módon hivatalos formában keresték meg az államot,
hogy segítséget kérjenek annak érdekében, sokszor még a lakossági aláírásokat is csatolták a
dokumentumokhoz, hogy vegye a kormány napirendre és lehetőség szerint támogassa, és segítse, hogy
az elkerülő a ráhajtóval megépüljön. Képviselő úr is többször a bizottságban ennek hangot adott.
Országgyűlési képviselő úr is, aki fel is szólalt a Parlamentben is, és a kormányt kérte a segítségre.
Allami beruházásáról van szó. Nem tudja, hogy ő mint polgármester vagy képviselő-testületi szinten mit
tudnának csinálni, jogszabály mit enged még meg, hogy ezen a területen lobbizzanak. Ugy gondolja,
hogy mindent elkövettek. Azt a választ kapták, hogy ezt az etapot mindenképpen megépítik, az 2022-ig
van, utána, ha indokolt és a költségvetés engedi akkor megépítik az elkerülőt és a felhajtót. Ő
természetesen hajlandó bármilyen szinten amit ajogszabály enged, meg nyitottak is ez ügyben lobbizni.
Lámpa kérdése. trtak a Közút KHT-nak, akik ígérték, hogy a vizsgálatról tájékoztatást adnak majd.
Persze nem adtak. Kérték levélben, lehet majd most telefonon is meg kell ezt tenni, hogy nem tudnak
semmit a vizsgálatról. Kérték, hogy vizsgálják meg a zöld jelzés időtartamának változtatását. Eddig még
választ nem kaptak, majd az igazgató urat fogja megkeresni.
A körforgalmat még ciklusokkal ezelőtt szerették volna megvalósítani, akkor még Dr. Czuczi Mihály
polgármester vezette a testületet. A Penny nem adta a parkolójából a területet. Határozottan állítja, hogy
körforgalmat akartak, de a Penny területe is kellett volna erre, amit nem adtak és ez nem sikerült.

Jauernik István a „Mit tettek?” kérdésre válaszolva elmondja, hogy ami az önkormányzatnak
rendelkezésre álló lehetőség azt igyekeztek kihasználni. Számtalan levél, kormányváltás, miniszter
váltás, az új minisztereknek mindig írtak. Az alkotmány biztosít az önkormányzatnak egy felterjesztési
jogot, amelyre hivatkozva kérték a Miniszterelnökséget, hogy a kormány mielőbb döntsön a 45-ös
Kunszentmártont elkerülő szakaszának megépüléséről. Sajnálatos módon érdemi választ nem kaptak
még akkor sem, hogyha az alkotmány előírja, hogy érdemben kell válaszolni. Igérgetések,
mellébeszélések, magyarázkodások felváltva válaszok érkeztek, egyik minisztérium tovább tette
másiknak. De nem a kormányt kérdezte Prekup úr, hanem a Képviselő-testületet. Több képviselő
társával részt vett azon a demonstráción amit szervezett. Volt az is. Szervezett aláírásgyűjtést, képviselő
társai is aláírták, közel 300 aláírás gyűlt össze ennek érdekében. Tehát nemcsak a lakók gyűjtöttek,
hanem ők is hátha nagyobb nyomatéka van. Boldog képviselő úrtól megkérdezték, hogy mit tehet az
önkormányzat. O mint törvényhozó, mit javasol, nem mondott semmit. Parlamentben felszólalt, kérte a
kormányt. Ez semmi. Azt gondolja, hogy a Boldog képviselő úr ez ügyben nagyon eredménytelen volt,
nagyon határozatlan volt, nagyon lanyha volt, nagyon gyenge volt, ahhoz képest, hogy uniós
támogatásoknál, minden átadásnál meg kell külön köszönni neki. Ez hazai forrásból itt kellett volna
érdemben tenni neki. De ez nem volt kérdés, nem erről kell beszélni. Atmenő forgalomra azt mondta
valaki nem is olyan erős. Az tudja megítélni aki ott él. De azért abba is van valami, vannak mérések,
vannak számok. Ha valaki elmegy Szarvasra vagy Öcsödre, akkor a 44-es átmenő forgalma sokkal
nagyobb mint a 45-ösé. Ez tény kérdése. Ennél a 45-ösnél ami elviselhetetlen van még ma is rosszabb.

Prekup János elmondja, hogy ez belváros.

Jauernik István elmondja, hogy Szarvasnál nagyobb belváros nem kell. Nem vigasz, nem azt mondta
ezáltal, hogy ez nem nagy. Ez is elviselhetetlen, de ha valaki azt mondta, hogy a számok mást mutatnak
annak is igaza volt. Mert ennél is van még rosszabb.
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Körforgalomra polgármester úr válaszolt. Nem olyan egyszerű. Körforgalomra hely kell, és egyébként

nem megoldás, mert akkor is átmegy ez a forgalom. Az egy rosszabb megoldás mint az elkerülő. Az

elkerülőt kell megépíteni. Meg vannak véve a fZildterületek, előzetes régészeti feltárás megvan, azt kell

megépíteni.
Zöld lámpa ideje. Ha hozzányúinak lehet, hogy valakinek jobb lesz, de másoknak meg rosszabb lesz.

Ehhez nem mer véleményt mondani, hogy jobb lenne vagy rosszabb lenne. Majd akkor kiderül. Aki

szakember annak kellene, de trehányság, elfogadhatatlan, hogy egy állami, nem önkormányzati, hanem

kormányzati szerv a Közút, két év alatt nem képes válaszolni egy önkormányzat kérésére.

Elfogadhatatlan, tarthatatlan. Addig kellene menni, vagy a feletteseikhez menni, de lehet, hogy akkor

meg kapnának a minisztériumból megint egy semmitmondó levelet, hogy a Közutasoknak milyen sok

dolguk van.
Vállalkozók engedély. Nem kell a vállalkozónak engedélyt kérnie, bejelentési kötelezettsége van. Nem

tud mit tenni az önkormányzat, Képviselő-testület semmit, de a jegyző sem. A vállalkozó ha betartja a

jogszabály előírta dolgokat, akkor szabadon vállalkozhat. Ez így helyes. A jegyző telephely

nyilvántartásban veszi, megnézi, hogy a feltételek ott megvannak-e.

Többször beszéltek és kérték a rendőrkapitányt bizottsági ülésen is aki megígérte, hogyha beszól valaki,

hogy elállták a bejárót, akkor azonnal kimennek. Ki van adva a rendőrségnek. Sajnos egyetlen egy

telefonos bejelentés sem érkezett ezelőtt egy fél évig, mert akkor beszéltek Simon úrral, hogy

betelefonált-e valaki. Ezt kérte a lakóktól, hogy telefonáljanak be. Allandóan nem lehet ott egy rendőr,

de megígérték, hogyha van telefon kimennek.

Prekup János kérdése még a házak állaga.

Jauernik Isl’’án elmondja, hogy Magyarországon többen próbálták már, a költségvetéssel kapcsolatos

dolgokba nem lehet pert nyerni. Ez költségvetés kérdése, hogy az utat megépíti e a kormány vagy nem.

Amíg nem építi meg az utat addig ez az út arra épült amire épült, úgy tervezték ahogy tervezték ezelőtt

régen. Nem jogász, de azt tanácsolja ne menjenek pereskedni mert nem lehet megnyerni, mert sehol

nem nyertek még. Sajnos teljesen elfogadhatatlan, most a héten is volt, hogy 38 vagy 58 milliárdot

osztott újból a kormány, külfőldre Vietnámba, Afrikába ennek tízszeresét osztotta ki ebbe az évbe a

kormány, nem tudja miért nem teszi meg a szükséges intézkedést.

Neki nagyon rosszul esik, hogy sokszor beszéltek már róla és akkor ezen a testületen kérik számon, és

nem oda mennek panaszkodni ahova lehetne, az országgyűlési képviselőhöz és a kormányhoz.

Továbbítják és amit lehet megtesznek, de ennél többet nem tudnak tenni. De ez nagyon jól van, mert

Kunszentmárton is 54% szavazott a FIDESZ-re, a kunszentmártoniaknak ez jó, mert így döntöttek, a

többség döntését el kell fogadni. O is elfogadja, fogadják el ők is.

Prekup János is megköszöni a tájékoztatót.

Több hozzászólás, több napirendi pont nincs.

Wenner-Várkonyi Attila polgármester az ülést berekeszti.

Kmf.

Wenner-Vároiyi Attila Dr. Zsolt

polgármester jegyző
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